
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte fractie, 

 

Naar aanleiding van uw vragen van 26 januari 2019 over de busverbinding naar ’t Wild 

informeer ik u hierbij als volgt. 

 

In de afgelopen jaren bestond de busverbinding van ’t Wild uit de spitslijn 662 Oss-Maren-

Kessel-Den Bosch. Deze bus reed tijdens de ochtendspits 2 keer tussen Oss en Den Bosch en 

in de middag 5 keer tussen Den Bosch en Oss. In alle gevallen ging het om een uurdienst. 

Buurtbuslijn 262 reed al tussen Oss en Maren-Kessel en dus niet via ’t Wild. 

 

Vraag 1: Was de gemeente Oss op de hoogte van de wijziging van de dienstregeling 

van bovengenoemde buslijnen waardoor ’t Wild niet meer wordt aangedaan? 

De gemeente Oss was op de hoogte van de wijziging van de dienstregeling. Arriva heeft het 

plan voor aanpassing van de buslijnen in de regio Oss in april 2018 besproken met de 

betrokken gemeenten, waaronder Oss. Zoals elk jaar heeft de gemeente na uitnodiging van 

Arriva een reactie ingediend op het concept-Exploitatieplan 2019 Oost. In deze reactie hebben 

wij vooral aangegeven dat wij verwachten dat Arriva zich ook in de toekomst blijft inspannen 

om het openbaar vervoer in de kernen en het buitengebied van Oss te waarborgen. De 

reactiebrief (d.d. 10 juli 2018) en het Exploitatieplan zijn ter informatie aan de 

Adviescommissie Ruimte gestuurd (geagendeerd op 6 september 2018). 
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Vraag 2: Is het college van mening dat aansluiting op een busverbinding een rol 

speelt bij het leefbaar houden van een kleine gemeenschap zoals ’t Wild? 

Leefbaarheid in de kernen is een belangrijk thema. Een busverbinding kan een rol spelen bij 

de leefbaarheid, onder meer voor de bereikbaar houden van voorzieningen. In kleine kernen 

zoeken we ook naar alternatieve oplossingen, zoals glasvezel, bezorgdiensten of vervoer op 

maat (zoals regiotaxi). 

 

Op 30 januari 2019 heeft een bijeenkomst plaatsgevonden over leefbaarheid en veiligheid in ’t 

Wild. Inwoners zijn met wethouder Van Kessel en medewerkers van de gemeente in gesprek 

gegaan over deze onderwerpen. Ook leden van de dorpsraad Lith, kernraad Maren-Kessel ’t 

Wild en buurtvereniging ’t Wild waren hierbij aanwezig. Het onderwerp openbaar vervoer is 

tijdens deze bijeenkomst kort genoemd als één van de aandachtspunten.  

 

Vraag 3: Heeft het college op enige wijze er bij Arriva op aangedrongen om ’t Wild 

als halteplaats van een van de buslijnen te behouden? 

Het college heeft geen bezwaar gemaakt tegen de voorgestelde wijziging van lijn 662. Dit 

omdat duidelijk is dat met deze wijziging het grootste deel van de reizigers op deze lijn erop 

vooruit gaat. Het college begrijpt de overweging van Arriva om het zeer slecht bezette deel 

van lijn 662 tussen Maren-Kessel en Den Bosch te laten vallen ten gunste van een verbetering 

van de verbinding tussen Maren-Kessel en Oss.  

 

Het geregistreerde gebruik van de halte in ’t Wild op lijn 662 is minimaal: 

 Januari 2018: gemiddeld 0,3 instapper/dag richting Den Bosch en 0,3 uitstapper/dag 

vanuit Den Bosch 

 September 2018: gemiddeld 0,3 instapper/dag richting Den Bosch en 0,4 

uitstapper/dag vanuit Den Bosch 

In de praktijk wordt dus slechts een enkele reiziger uit ’t Wild benadeeld door het verdwijnen 

van de busdienst. 

 

De meeste gebruikers van lijn 662 reizen van Lith en Maren-Kessel naar Oss en terug. Met het 

nieuwe voorstel gaan deze gebruikers erop vooruit. Arriva heeft de verbinding tussen Maren-

Kessel/Lith en Oss versterkt door in de spitsuren met lijn 662 om het half uur te gaan rijden in 

plaats van om het uur. Vanuit Lith en Maren-Kessel was het al sneller om via Oss, met 

overstap op de trein, naar Den Bosch te reizen. In de spitsuren rijdt er zes keer per uur een 
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trein van Oss naar Den Bosch. Met een hogere frequentie van lijn 662 is deze verbinding 

verbeterd. 

 

Vraag 4: Is het college voornemens om bij Arriva aan te kloppen om ’t Wild opnieuw 

in de dienstregeling op te nemen? 

Nee. Het huidige gebruik van de halte in ’t Wild is dusdanig laag en gelet op het aantal 

inwoners van ’t Wild is een hoger gebruik niet te verwachten.  

 

We hebben in onze reactie op het Exploitatieplan 2019 wel aangegeven dat we ervan uit gaan 

dat Arriva zich de komende jaren maximaal blijft inspannen om de huidige busverbindingen 

met minimaal de huidige frequentie te behouden. In 2019 onderzoekt Arriva mogelijke 

verbeteringen van het lijnennet ten oosten en noorden van de stad Oss. Zij betrekt hierbij de 

betrokken gemeenten, waaronder de gemeente Oss. 

 

Vraag 5: Als het college bij Arriva geen gehoor vindt, wat gaat het college doen om 

’t Wild op enige wijze aan te sluiten op openbaar vervoer? 

Inwoners uit ’t Wild kunnen al gebruik maken van de regiotaxi, als alternatief voor het 

reguliere openbaar vervoer. Arriva en de provincie Brabant zijn daarnaast bezig met 

experimenten op het gebied van flexibel vraagafhankelijk vervoer. Het tarief voor dit vervoer 

op maat is wel wat hoger dan de traditionele bus, maar de kwaliteit is wel hoger. Zo wordt 

men van deur tot deur vervoerd en op elk gewenst tijdstip. De gemeente Oss volgt de 

ontwikkelingen van flexibel vervoer op maat in de provincie en zal zich inspannen om dit type 

vervoer bij verdere uitrol ook voor inwoners uit onze gemeente beschikbaar te krijgen.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

 

Mr. J.H.T. van Orsouw 

Wethouder Mobiliteit 


